
Sportovní hřiště v Pastvinách

Je tomu již téměř rok, co bylo hřiště situované v centru obce na sporadicky využívaném parkovišti

uvedeno do provozu. Uplynulo pár měsíců, doba, po které již lze něco vyhodnotit. Těší mne, že je

zejména našimi, ale i kláštereckými dětmi hojně využíváno. Na své si samozřejmě přijdou i dospělí.

Ukazuje se, že prakticky všechny míčové hry, které zde lze provozovat, si našli své příznivce. Bývají

dokonce zapojeny do hry i  koše na basket o jejichž využití jsem měl při přípravě realizace trošku

pochybnosti.  Volba polyuretanového, prakticky bezúdržbového, povrchu je zatím také hodnocena

kladně. Čas od času tam po někom zůstanou odpadky – obaly od pití, nanuků, nebo sušenek, ale

věřím že i  to snad postupně vymizí.  Není větší  pochvaly pro zastupitele,  než když se realizovaný

projekt  v  obci  podaří  a  slouží  ku  prospěchu  veřejnosti.  Závěrem:  „Podporujme  děti  ve  všech

sportovních aktivitách, važme si pěkného hřiště a opatrujme ho, ať nám dlouho vydrží.  Naše děti

možnost sportovat rozhodně mají. Sportu zdar.“

L. Škůrek, starosta


